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Statement for Conflict of Interest 
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本研究是否有研究者*符合以下条款（符合者勾选）
Does any investigator* involved in this study (select all that apply):
□ 是否拥有公开上市公司的股权，该公司在资助**该项研究或拥有被评估或研发的专利技术？
Have equity in a publicly-traded entity that either sponsors** this research or owns the technology being evaluated or developed?
□ 是否拥有非公开上市公司的股权，该公司在资助该项研究或拥有被评估或研发的专利技术？
Have equity in a non-publicly-traded entity that either sponsors this research or owns the technology being evaluated or developed?
□ 是否在过去或将来的12个月内领取了公司的薪水、顾问费、酬金，特许权使用费或其他报酬，这些费用来自资助该项研究或拥有被评估或研发的专利技术的公司？
Receive salary, consulting fees, honoraria, royalties or other remuneration from an entity that either sponsors this research or owns the technology being evaluated or developed during the past or next 12 months?
□ 在过去或将来的12个月内从资助该项研究或拥有被评估或研发的专利技术的公司获得了交通补助？
Receive reimbursement or sponsorship of travel expenses (for one trip or a series of trips during the past or next twelve months) by an outside entity that either sponsors this research or owns the technology being evaluated or developed?
□ 是否是本研究中被评估或研发的专利技术的作者或知识产权的发明人，或将专利已经卖给或授权给某个公司？
Have rights as either the author or inventor of intellectual property being evaluated or developed in this research that is the subject of an issued patent or has been optioned or licensed to an entity?
□ 是否在资助该项研究或拥有被评估或研发的专利技术的公司中担任了管理职位****，该公司属于被利益冲突委员监督的范围？
Have an officer or management position**** with a Licensed Start-up Company overseen by the COI Committee that either sponsors this research or owns the technology being evaluated or developed?
□ 是否从资助该研究或拥有被评估或研发的专利技术的公司获得了任何数量的补偿，而且补偿的金额受到研究结果的影响，比如预期结果获得的补偿金额或补偿形式肯定大于非预期结果。
Receive compensation of any amount when the value of the compensation would be affected by the outcome of this research, such as compensation that is explicitly greater for a favorable outcome than for an unfavorable outcome or compensation in the form of an equity interest in the entity that either sponsors this research or owns the technology being evaluated or developed?
□ 其他（例如主要研究者和/或研究团队成员同时是伦理委员会委员）。
Others（Such as PI and/or research staff is IRB member）.

如果符合以上任意一项，请详细描述利益冲突及管理计划：
If any of above options apply, please describe the COI and management plan：
例如：本人作为中南大学湘雅三医院伦理委员会的委员，同时为该项目的主要研究者（或配偶），本人申请回避该项目的伦理审核投票。
I am the IRB member of The Third Xiangya Hospital of Central South University, and also I am the （spouse of ）PI of this research, so I apply for avoiding the voting process of this research.

□  以上都不适用，在本研究中也未出现其他的经济利益冲突。
None of the above options apply and there are no other financial conflicts of interest in the conduct of this research.

*研究者是指所有参与设计、执行或者报告该研究的人员，不论其职位高低，包括主要研究者、辅助研究者或其他研究团队的成员。同时还包括他/她的配偶，子女及子女的配偶。主要研究者有责任确定他/她和所有相关成员都阅读了以上的描述利益冲突的问题。
*Investigator means the PI, co-investigators, and any other member of the study team, regardless of title, who participates in the design, conduct, or reporting of this research, as well as his/her spouse, registered domestic partner, dependents, or other members of his/her household. The PI is responsible for ensuring that s/he and all other relevant members of the study team review the above questions describing Significant Financial Interests. 
**为本研究提供经费、药物、设备或其他的资助
**through the provision of funds, drugs, devices, or other support for this research
****例如担任指导委员会、管理委员会或者执行信托责任的职务（如CEO, CFO, CTO, or CMO）
****such as serving on the Board of Directors or Board of Managers or a position that carries a fiduciary responsibility to the company (e.g., CEO, CFO, CTO, or CMO).
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